
Protok61 Nr 30/2010 

z posiedzenia Komisji U.cwizyjncj 


w dniu 23 wrzesnia 2010 r. 


Posiedzenie rozpoczt(to 0 godz. 15.00 

Lista obecnosci i porz~dek obrad stanowi~ zal~cznik do protokolu. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli : 
l.Dyrektor Centrum Kultury Pani Joanna Karweta 
2.Gl6wna Ksit(gowa Centrum Kultury Pani Lidia Kukowka 
3.Przewodnicz~cy Rady Soleckiej Kotulina - Pan Marek Pawlowski 
Przewodnicz~cy Komisji Pan Krystian Duda powital zebranych i przedstawil 

projekt porz~dku posiedzenia . 

Czlonkowie Komisji nie wnieSli uwag do proponowanego porz~dku obrad. 


Ad.1 
Przewodnicz~cy Komisji odczytal dostarczone w dniu 21.09.br pismo Pana 
Wr6bla dotycz~ce pytan zwi~zanych z organizacj~ dozynek gminnych. 
Gl6wna Ksi~gowa Centrum Kultury Pani Lidia Kukowka przedstawila 
zestawienie koszt6w imprezy "Dozynki Gminne w Kotulinie" 
Zestawienie stanowi zal~cznik do protokolu. 
Dodatkowych wyjasnien udziclil Przcwodnicz~cy Rady SOfcckiej Kotulina Pan 
Marek Pawlowski. 
Organizatorami gminnych dozynek byli : Centrum Ku1tury "Zamek w Toszku" 
oraz Rada Solecka Kotulina - wspomagani przez CARITAS oraz OSP w 
Kotulinie. 
W sprawie organizacji imprezy odbylo si~ ok. 5 spotkan.Rolnik6w na nich bylo 
niewielu.Przed ostatnim spotkaniem w tej sprawie - soltys telefonicznie 
powiadamial niekt6rych rolnik6w - jednakze na samym spotkaniu ich obecnosc 
byla znikoma. 
W trakcie spotkan organizacyjnych w formie dyskusji opracowano przebieg 
uroczystosci. Jedynie zmienione zostalo miejsce imprezy. Ze wzgl«d6w 
technicznych przeniesiono imprezt( pod CARITAS ,a pierwotnie ustalono teren 
przy Ochotniczej Strazy Pozamej. 
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Nawi'tzuj'tc w dalszym ciqgu do uwag zawartych w pismie Pana Wrobla - soltys 
Kotulina podkreslil , ze przygotowano odpowiednie zabezpieczenie drogi , a 0 

wspomnianej kolizji organizator nie zostal powiadomiony.Miejsc siedz'tcych 
przygotowano 800.W momencie pojawienia si~ wi~kszej ilosci uczestnikow 
imprezy systematycznie zwi~kszano ilose micjsc siedz'tcych.Nie bylo 
koniecznosci ustawienia Toi-Toi gdyz na zewn'ttrz byly dwie ubikacje i kolejne 
dwie na terenie CARIT ASU - udost~pnione dla uczestnikow imprezy. 
Radny Slawomir Zarzecki podkreslil , ze rolnicy z Paczyny tez byli 
niezadowoleni z przebiegu imprezy w zwi'tzku z czym bardzo szybko opuscili 
Kotulin i pojechali na dozynki gminne w Bycinie .Ponadto stwierdzil , ze 
wysokose wydatkow jest nieadekwatna do tego co bylo np. tance na trawie , 
wyst~p filharmonii na przyczepie , przyj~cie Burmistrza na przyczepie - to nie ta 
ranga imprezy , a jezeli chodzi 0 repertuar to mieszkancy oczekiwali sl'tskich 
zespolow.Zdaniem radnego organizacj't dozynek gminnych od a do z powinno 
si~ zaj'te Centrum Kultury. 
Pan Pawlowski poinformowal , ze rolnicy bawili si~ do godz. 1.00 i nikt na 
brak podestu nie narzekal .Bye moze wyst~p filharmonii byl programem zbyt 
ambitnym ,jednakze zainteresowanie bylo dose spore. 
Dyrektor CK dodala , ze dobor programu artystycznego to bardzo trudna rola , 
nie da si~ trafie do wszystkich- st'td bior't si~ slowa krytyki - bardzo trudno jest 
zachowae rownowag~.zdecydowanie latwiej jest organizowae imprez~ na 
solectwie przy wspolorganizacji z Rad't Soleck't, gdyz tak jak w tym przypadku 
byla mozliwose "dogadania si~" finansowego z osobami wykonuj'tcymi obslug~ 
dozynek. 
Kolejne pytanie radnego Zarzeckiego dotyczylo : czy ktokolwiek z 
organizatorow wyst'tPil 0 sponsoring? 
Pan Pawlowski poinformowal , ze przy wczesniejszej imprezie na 750 lecie 
bylo mnostwo sponsorow ,jednakze Rada Solecka miala problemy z 
rozliczeniem , dlatego przy tej okazji odst'tPiono od sponsoringu. 
Radny KrzysztofBartnicki stwierdzil , iz wszyscy mieszkancy mogli 
uczestniczye w spotkaniach organizacyjnych i probowa6 zmieni6 ustalenia , a 
nie dopiero teraz wyrazae swoje niezadowolenie. 
W podsumowaniu dyskusji dot. dozynek gminnych Komisja Rewizyjna nie 
wniosla zastrzezen do rozliczenia finansowego. 

Ad.2 
Korzystaj'tc z obecnosci Glownej Ksi~gowej Centrum Kultury czlonkowie 

Komisji omowili wykonanie planu przychodow i kosztow instytucji kultury 

za I polrocze 2010 r. 

Radny Michal Matheja zwrocil si~ 0 wyjasnienie : 
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11 czego dotyczy dotacja z RPO ? 

Pani Kukowka poinformowala , ze jest to dotacja przeznaczona na realizacj~ 


projektu Zlote Sredniowiecze na Zamku w Toszku 

21 przychody wlasne zostaly zaplanowane na kwot~ 678.500 zl- z czego na 


polrocze zrealizowano 293.168 zl- czy sqrealne do wykonania zalozenia 
planu? 

Pani Kukowka podkreSlila , ze robi si~ wszystko , aby plan wykonac.Nie da si~ 
przewidziec czy odb«dq si~ imprezy przedswiqteczne oraz sylwester .Toczq si~ 
w tych sprawach rozmowy - ale czy wyjdq ? 
31 czy rozliczenie GALl bylo korzystne dla Centrum, czy tez odbylo si« na tych 

zasadach co poprzednio ? 
Glowna Ksi«gowa CK poinformowala , ze rozliczenie odbylo si~ na 
dotychczasowych zasadach. 
W podsumowaniu dyskusji Komisja zwrocila si~ 0 przygotowanie : 
- rozliczenia remontu dachu 
- informacji dotyczqcej zadaszenia na dziedzincu zamkowym 
W dalszej cz«sei posiedzenia Komisja przystqpila do omowienia dochodow i 
wydatkow informacji 0 przebiegu wykonania budzetu za I polrocze 2010 r. 
Radny Michal Matheja zwrocil si~ 0 informacj« : czy w przypadku 
przeksztalcenia terenow w Wilkowiczkach wlasciciel wniesie do budzetu oplat~ 
adiacenckq lub rent~ planistycznq? 
lnspektor Pani Teresa Kurzawa poinformowala, ze przy samym przeksztalceniu 
nie , natomiast przy podziale nieruchomosci wniesie oplat(( adiacenckq , a przy 
sprzedazy poszczegolnych dzialek rent~ planistycznq w terminie do 5 lat od daty 
ukazania si~ uchwaly 0 zmianie przeznaczenia nieruchomosci w planie 
zagospodarowania przestrzennego w Dzienniku Urz~dowym. 
Radny Slawomir Zarzecki zwr6cil si(( 0 przygotowanie informacji : czy w 
ramach srodkow z oplaty srodowiskowej mozna przyznac mieszkancom 
dofinansowanie do kosztu zakladania solarow lub budowy przydomowych 
oczyszczalni sciekow ? 
Radny Michal Matheja dodal , aby w informacji uwzgl((dnic rowniez czy istnieje 
mozliwosc przyznania dofinansowania w/w inwestycji w budynkach 
uzytecznosci publicznej I np. szkoly , przedszkola , itp I . 
Omawiajqc wydatki w Dz. 900 - Gospodarka Komunalna i ochrona 
srodowiskowa Komisja zwrocila si~ 0 przygotowanie : 
- dot. rozdz. 90003 - oczyszczanie miast i wsi - czy gdyby nie surowa zima , 

ktora spowodowala wysokie koszty prowadzenia akcj i zimowej - to 

zaplanowane srodki wystarczylyby na pokrycie calorocznych kosztow 

oczyszczania ? 
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- dot. rozdz. 90004 - utrzymanie zieleni - skqd wynika niskie wykonanie 
srodk6w wydatkowanych na utrzymanie teren6w zielonyeh - dlaczego taka 
duza dysproporcja pomi~dzy planem , a wykonaniem - czy na realizacjtt 
zadania zgodnie z sugestiC\:. Komisji przeprowadzono przetarg ? 

Podczas dyskusji na wydatkami jednostek pomocniczych w ramach Funduszu 
Soleckiego w odpowiedzi na pytanie dotyczC\:.ce niskiego wykonania niekt6rych 
jednostek - Skarbnik Gminy poinformowala , ze w I p61roczu utrzymuje si~ taka 
tendencja, natomiast nie zdarzyla si~ sytuacja , aby do konca roku srodki nie 
zostaly wydane. 
Radny Zarzecki podkreslil , ze zasady wydatkowania srodk6w w ramach 
Funduszu Soleckiego nie sc\:. korzystne dla solectwa.Planowane projekty wraz z 
kwotami nalezy poda6 ze znacznym wyprzcdzeniem , przy realizacji cz~sto 
okazuje sitt , ze koszt ulegl zwi~kszeniu . 

Kolejny termin spotkania Komisja ustalila na dzicn 12.X.br 0 godz. 15.00 - na 
terenie Centrum Kultury "Zamek w Toszku" 

Po wyczerpaniu dyskusji PrzewodniczC\:.ey Komisji Pan Krystian Duda 
podzi~kowal zebranym za udzial i zakonczyl posiedzenie 0 godz. 18.15. 

protf10:0wala PrzcwodniczC\:.cy Komisj i 

~~ Doro~~cha ~nDuda 

http:PrzcwodniczC\:.cy
http:PrzewodniczC\:.ey
http:dotyczC\:.ce


Zestawienie kosztow imprezy "Dozynki Gminne w Kotulinie" 

I Lp. Nazwa Kontrahenta 

I 


P.U.PH Zbigniew Durczok Gliwice 

U""""UU S,S, Grzegorz Czarnecki, Tomasz Ignaczuk Legnica 

~)lC\skich piesn; ludowych 

Andrzej Wrazidto Kotulin IN~ln!()~niAnliA ; oswietienie 

Andrzej Wrazidto Kotulin 

Handlowo - Ustugowa KOBAKO s,c. Strzelce Opolskie 

t-'rz:eO:SIIi!I)IOI'stv~O Produkcyjno - Handlowe "Bayer" s, c. 

Handlowo - Uslugowa Rudolf Leksy Kotulin 

Handlowo - Uslugowa Rudolf Leksy Kotulin 

rzv!szeme Autor6w ZAKIS Katowice I ~""..~,, - zabawa 

Witkowska - delegacja Gfiw;ce 

Witkowska - delegacja Gliwice materiat6w 

defegacja Kotulin 

Trese 


